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PROCES – VERBAL

        Încheiat   astăzi  28.09.2023  în  cadrul  ședinței ordinare a Consiliului  Local al  comunei Ion
Creangă, care  se  ține  în sala de ședință din  clădirea  Primăria comunei  Ion Creangă si care a  fost
convocată  prin  dispoziția  primarului  nr. 274 din 22.09.2023, pentru ora  16:00.
       La  lucrările  sedinței  participă domnul  Primar, Dumitru – Dorin  Tabacariu, domnul Viceprimar
Constantin Vasile și doamna Dumitriu Mihaela care scrie procesul verbal de ședință (doamna Secretar
General fiind în concediu medical).
      Convocarea  consiliului  local  s-a realizat în scris și  telefonic, prin  intermediul  compartimentului
de  specialitate  al   primarului  comunei,  în   invitația   la   ședință   precizând   data,  ora   și  locul
desfășurării  acesteia.  Materialele  înscrise  pe   proiectul   ordinii  de   zi  a   ședinței   sunt  puse  la
dispoziția consilierilor locali pe  suport  electronic la  adresele  de corespondență create  în  acest  sens
și  după caz,  pe suport de  hârtie la  sediul  Primariei  Ion Creanga.
      În urma  apelului  făcut, la  ședință  participă  un  număr  de  14 consilieri locali, din totalul  de  15
consilieri  in  functie, domnul consilier Chelaru Constantin absent motivat.
     Domnul  Primar  prezintă  invitația  la  ședință și  dă cuvântul domnului președinte de  ședință,
consilier Niță Liviu, care declară  deschisă  sedința ordinară de  astazi  28.09.2023, ora 16:00.
    Domnul  presedinte  de  sedință  dă  citire  proiectului  ordinei   de  zi :
1. Aprobarea  Procesului  verbal  al  ședinței  anterioare;

2.     Proiect  de   hotarare    nr.    95 din 09.08.2023     privind   aprobarea  inventarierii masei
impozabile pentru anul fiscal 2024- initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C 2 = Comisia pentru activitati culturale, culte, învățământ, sănătate, familie, urbanism și amenajarea
teritoriului, protectia copilului, protectia mediului, turism, muncă, protectie sociala, tineret și sport.
C 3= Comisia juridică,  de disciplină, de  apărare  a ordinii   și   linistei  publice  si  a  drepturilor
cetatenilor.

3.     Proiect  de   hotarare    nr.    96 din 10.08.2023     privind   scoaterea din evidenta fiscala
curenta  si  trecerea  în  evidenta  fiscala  separata  a   persoanelor  fizice  aflate  in  stare  de
insolvabilitate  -initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor

4.     Proiect  de   hotarare    nr.    97 din 16.08.2023     privind   analiza stadiului de înscriere a
datelor în registrul agricol pentru trimestrul II al anului 2023 şi stabilirea măsurilor pentru
eficientizarea acestei activităţi – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .



C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

5 Proiect  de   hotarare    nr.   98 din 21.08.2023     privind   aprobarea   destinatiei volumului de
masă lemnoasă pentru exploatare în anul 2023, din fondul forestier proprietatea comunei Ion
Creanga, cuprins pe raza Ocolului Silvic Roman - initiator Constantin Vasile – Viceprimarul.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

6.  Proiect  de   hotarare    nr.    99 din 22.08.2023     privind   rectificarea  bugetului  local al
Comunei  Ion Creangă -initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

7.  Proiect  de   hotarare    nr.   100 din 23.08.2023     privind   aprobarea  Raportului  privind
activitatea   desfasurata   de   asistentii   personali  ai   perosanelor   cu   handicap  grav,  pe
semestrul I  al  anului  2023   - initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion
Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

8. Proiect  de   hotarare    nr.   101 din 24.08.2023     privind   aprobarea destinatiei volumului de
masă  lemnoasă,  din  tăieri   în  vegetatie   din  afara   fondului   forestier,  de  pe  terenurile
aparținând domeniului public si privat al  Comunei Ion Creangă in  anul 2023 din tăieri  în
vegetatie  din afara  fondului  forestier  - initiator Constantin Vasile – Viceprimarul Comunei
Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

9.   Proiect  de   hotarare    nr.    102 din 25.08.2023     privind   aprobarea   acordarii   unei
locuinte construite  in  Ion Creanga  de  catre  Agentia  Nationala  pentru  locuinte, destinate
tinerilor  si  familiilor  in  varsta  de  pana  la  35  ani,  familiei  doamnei  Grigoraș Mihaela-
Mădălina, domiciliată  in   satul Ion Creanga , comuna  Ion Creanga, jud.  Neamt-initiator
Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.



C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

10.  Proiect  de   hotarare    nr.    103 din 28.08.2023   privind  abrogarea   H.C.L  nr. 82 din
30.06.2023  privind  aprobarea  vânzarii  prin   licitație   publică  a  unui   imobil,   teren  cu
constructii, proprietatea  privată a  Comunei  Ion Creangă,  nr.  cadastral 52320 – Comuna
Ion Creangă-initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

11.  Proiect  de   hotarare    nr.   104 din 28.08.2023   Pentru  aprobarea  schimbarii  denumirii
imobilului,  teren cu  constructii, proprietatea  privată a  Comunei  Ion Creangă,  nr.  cadastral
52320 – Comuna  Ion Creangă -initiator  Tabacariu  Dumitru-  Dorin  –  Primarul  Comunei   Ion
Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

12. Intrebari si  interpelari 
În plus la ordinea de zi: 
13 Proiect  de   hotarare    nr.    105 din 14.09.2023     privind   desemnarea reprezentanților
Consiliului Local al Comunei Ion Creangă în Consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale
Comuna Ion Creangă, jud. Neamț -initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion
Creangă
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

14.  Proiect  de   hotarare    nr.   106 din 22.09.2023   Privind  aprobarea realizarii obiectivului de
investiții :,,Amenajare loc de joacă pentru copii, Parc Tei, localitatea Ion Creangă, comuna
Ion  Creangă,  Județul  Neamț"   -initiator  Tabacariu  Dumitru-  Dorin  –  Primarul  Comunei   Ion
Creangă
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

15. Proiect de   hotarare   nr.   107 din 26.09.2023   privind aprobarea Notei conceptuale, 
Temă de proiectare   si devizul estimativ, pentru realizarea obiectivului 
de investitie «Acostamente consolidate cu beton, str. Ion Creangă, in lungime de 164 m, 



sat Ion Creanga, comuna Ion Creangă, județul Neamț» - initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – 
Primarul Comunei  Ion Creangă,C1,C2,C3.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

16. Proiect  de   hotarare    nr.   108 din 26.09.2023   Privind aprobarea Notei conceptuale, Tema
de  proiectare  și  documentația  tehnico-economică  aferente  obiectivului  de  investiție:
Imbunătățire sistem de încalzire Scoala Primară Recea, comuna Ion Creangă, județul Neamț
prin achiziția  centrala termică  pe gaze naturale (inclusiv proiectare, achiziția, montare si
accesorii, avizare ISCIR) - initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

17.   Proiect   de   hotarare    nr.    109 din 26.09.2023   privind  aprobarea  Documentatie  de
Avizare  A Lucrarilor  De Interventii  (DALI),  a  documentației  tehnico-economice  aferente
obiectului de investiție „Reabilitarea Împrejmuire Cămin Stejaru,  Sat Stejaru, Comuna Ion
Creangă,  județul  Neamț„  -  initiator  Tabacariu  Dumitru-  Dorin  –  Primarul  Comunei   Ion
Creangă
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

   Se supune la vot ordinea de zi, vă consult, dacă sunt  discuții  pe  marginea ordinei de zi. Nu  sunt.
Se  supune  la  vot  ordinea de zi și  a  fost  aprobată  in unanimitate  de  voturi,  cu  9  voturi
„ pentru„  5 ”abțineri” (Huci Bogdan-Vasile, Huci Ion, Leonte Bogdan, Petrache Gabriel, Cănărău
Gabriela)  din  totalul de 14  consilieri  prezenți; 
Domnul consilier Iacoban Constantin solicită lămuriri la fiecare proiect de pe ordinea de zi.
Domnul Consilier Huci Bogdan solicită citirea fiecărui proiect de pe ordinea de zi.
Domnul  consilier  Iacoban  Constantin spune  că  la  fiecare  ședință  se  oferă  lămuriri  dacă  sunt
solicitate și același lucru se poate întâmpla să astăzi dacă nu s-au primit materialele de ședință. El
personal  spune  că  nu  a  verificat  mail-ul  de  pe  tabletă  și  confirmă  și  nici  nu  infirmă  primirea
materialelor.  Solicită  celorlați  consilieri  să  spună  dacă  au  verificat  tabletele  pentru  a  vedea  dacă
materialele sunt sau nu pe mail?
Domnul Primar întreabă pe doamna Cănărău dacă a verificat mail-ul de pe tabletă și  dacă poate
confirma că nu sunt materialele trimise.
Doamna consilier Cănărău Gabriela spune că nu a verificat tableta.
Domnul consilier Iacoban întreabă de ce nu se votează ordinea de zi dacă nu s-au verificat mail-urile
de pe tabletă?
Doamna consilier Cănărău Gabriela spune că aștepta materialele pe adresa personală.
Domnul Primar spune că ar fi fost mai simplu dacă se dădea un telefon și se întreba.
Domnul Petroșanu Ioan spune că doamna Chelaru Florentina de la primărie  a sunt pe toată lumea și
a solicita tabletele pentru a fi verificate dacă funcționează sau nu mail-urile pe ele.



Domnul consilier Huci Bogdan întreabă pe domnul consilier Iacoban dacă trebuie să facă ce spune
el.
Domnul Consilier Iacoban are aceeași întrebare pentru domnul consilier Huci Bogdan.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă domnul Iacoban a citit vreodată proiectele de hotărâri.
Domnul consilier Iacoban spune că le-a citit și când nu le-a înțeles a adresat întrebări de lămuriri.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă pe cele de astăzi le-a citit.
Domnul consilier Iacoban spune că da, o parte dintre ele și dacă are nelămuriri va solicita explicații.
Nu înțelege de ce nu poate fiecare consilier să aibă dreptul la opinia personală.
Domnul consilier Petroșanu Ioan intervine și spune că pentru că acasă nu are semnal la internet a
solicitat la domna secretar general ca material de ședință sa-i fie date în format fizic și astfel la fiecare
ședință ridică materialele de la primărie.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că capcana a fost luna trecută când susține că nu a primit
materalele  de  ședință  dar  pentru  că  a  înțeles  situația  cu  privire  la  concediul  medical  al  doamnei
secretar general a crezut că luna aceasta va fi 1, 2, 3 proiecte de hotărâre.
Domnul consilier  Petroșanu spune că  dacă s-a votat  ordinea de zi  cu 9 voturi  ”pentru” să  de-a
drumul la ședință să se deruleze.
Domnul consilier Irimia Gheorghe spune că a primit materialele pe tabletă.
Domnul consilier Huci Bogdan solicită domnului consilier Irimia să aducă tableta să vadă dacă sunt
materialele pe mail.
Domnul Primar spune că s-a realizat convocarea conform legii și întreabă când cei din consiliu au
realizat că nu au materialele de ședință.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că săptămâna asta a sunt pe domnul viceprimar sa-l întrebe
dacă știe ordinea de zi și i-a solicitat să i-o furnizeze și lui și a văzut ordinea de zi nu proiectele.
Domnul Primar spune că nu ar fi fost nici o problemă dacă se solicita materialul de ședință în forma
listată. Mai spune că nu are nimeni de ascuns nimic cu privire la proiectele de pe ordinea de zi. 
Domnul consilier Huci Bogdan spune că nu s-a gândit să verifice tableta.
Domnul Primar spune că nu se ascunde nimic, se dorește ca toată lumea să aibă acces la informare și
la informație.
Domnul  consilier  Iacoban spune că  se  putea întreba despre  materialele  de ședință  dacă nu erau
primite. Se putea cu trei zile înainte de ședință să fie făcută solicitare cu privire la materialele de
ședință, mai omenește.
Domnul Primar spune că în concluzie dacă se dorea se puteau procura materialele în format fizic de
la primărie.
    Se  trece  la  primul  punct  al  ordinei  de  zi:  Aprobarea  Procesului  verbal  al  ședinței
anterioare. Vă  consult, dacă sunt  discuții  pe  marginea procesului  verbal. Nu  sunt. Se  supune  la
vot  si   procesul  verbal  a  fost  aprobat  in unanimitate  de  voturi , cu  9  voturi „ pentru„ , 5
„abțineri”  cu   9   voturi  „  pentru„  5  ”abțineri”  (Huci  Bogdan-Vasile,  Huci  Ion,  Leonte  Bogdan,
Petrache Gabriel, Cănărău Gabriela)  din  totalul de 14  consilieri  prezenți;;

   Se  trece  la punctul doi  al  ordinei  de  zi : .  Proiect  de   hotarare  nr. 95 din 09.08.2023
privind   aprobarea  inventarierii masei impozabile pentru anul fiscal 2024.
    Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Domnul președinte de comisie solicită avizul comisiei economice.
Domnul consilier Huci Bogdan spune să dea avizul cine vrea că el nu-l dă.
Domnul consilier Năstase Neculai spune că președintele comisiei trebuia să se sesizeze că nu are
materiale pentru ședință și să ia atitudine.
Doamna consilier Cănărău Gabriela solicită amânarea ședinței pentru a doua zi.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că nu poate vota ceva despre care nu știe nimic.
Domnul Primar concluzionează că nu a fost îngrătit dreptul la informare ci pur și simplu nu s-a vrut.
Adaugă faptul că dis de dimineață a auzit un zvon cum că nu s-au primit materialele de ședință și a
întrebat persoana responsabilă dacă este adevărat și i s-a confirmat că materialel au fost trimise. Mai
mult, dacă consilierii au fost sunați cu o săptămână în urmă și informați despre ședință și nu aveau
materialele puteau să sune la primărie și să solicite.
Doamna consilier Cănărău Gabriela întreabă dacă nu a fost consultată doamna Secretar General cu
privire la modul de trimitere a materialelor.
Domnul Primar spune că doamna încă este în concediu medical.



Doamna Dumitriu Mihaela spune că nu a fost consultată pe acest aspect pentru există o evidență a
consilierilor locali cu adrese de mail unde sunt trecute adresele de mail special create pe domeniul
primăriei Ion Creangă.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă de pe ce adresă au fost trimise materialele.
Doamna Dumitriu spune că adresa utilizată pentru trimiterea materialelor a fost 
resurse.umane@primăriaioncreangă.ro. 
Domnul consilier Huci Bogdan spune că dacă se trimitea de pe adresa primăriei acolo erau adresele
de mail ale consilierilor, salvate.
Doamna  Dumitriu  spune  că  din  câte  știe  ea  doamna  secretară  trimitea  materialele  de  pe  adresa
secretariat@primăriaioncreanga.ro, adresă la care nu are acces.
Domnul consilier Petroșanu Ioan propune rezolvarea situației amiabil, având în vedere că s-a strâns
toată lumea la ședință.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă competiția MTB se va mai desfășura la Ion Creangă,
pentru că sunt 50 mii lei alocați proiectului și poate acei bani vor putea fi folosiți în altă parte.
Domnul Primar spune că nu sunt alocați 50 mii lei pentru MTB, sunt 20 mii lei pentru MTB și 5 mii
lei pentru competiția de Șah. Dar acești bani vor fi redirecționați către alte proiecte.
Domnul consilier Petroșanu Ioan solicită continuarea ședinței.
Domnul Primar solicită ca toți consilierii să aducă tabletele la primărie pentru a le fi verificate și
eventual instalate adresele de mail acolo unde nu sunt. A fost realizată investiția în tablete la începutul
mandatului tocmai în ideea de a exista deschidere și de a putea avea acces toată lumea la înformații.
Domnul consilier Năstase intervine și spune că ar trebui schimbate comisiile de specialitate deoarece
nu și-au făcut treaba.
Domnul consilier Cujbă propune ca mai întâi să fie oferite lămuririle cu privire la proiecte și apoi să
fie solicitate avizele comisiilor.
Domnul consilier Nastase Neculai insistă schimbarea președinților de comisii deoarece consideră că
nu și-au îndeplinit atribuțiile.
Se așteaptă avizul comisiilor deoarece consilierii studiază materialele.
Doamna consilier Cănărău Gabriela solicită explicații.
Domnul Primar reiterează faptul că toate materialele pe lângă faptul că sunt  trimise consilierilor
locali pe adresele de mail create în acest sens, sunt postate pe situl instituției și pe Monitorul Oficial
Local,  cu 7 zile înainte de ședință de unde pot  fi  accesate de orice cetățean interesat,  nu doar de
consilierii locali.
Doamna consilier Cănărău spune că vina pentru situația creată aparține ambelor părți. Admite că și
ei ca și consilieri locali trebuiau să caute soluții pentru rezolvarea situației.
Domnul Primar  o întreabă pe doamna consilieri  de câte ori a apelat  la instituție și  nu s-a găsit
rezolvare la solicitare. A existat întotdeauna deschidere și orice informație este publică.
Domnul consilier Leonte Bogdan intervine și spune că au discutat pe marginea proiectelor, acolo
unde vor avea nelămuriri vor adresa întrebări, în consecință propune constinuarea ședinței. 
    Se  da  cuvantul  presedintilor  comisisilor  de specialitate si  prezinta  avizele care  sunt  favorabile
la  proiectul  de  hotarare 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura,  programe   de  dezvoltare,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia  juridica, de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
    Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  mai discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa discute .

    Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind  aprobarea  inventarierii masei impozabile
pentru anul fiscal 2024, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

   Se  trece  la punctul trei al  ordinei  de  zi : Proiect  de   hotarare  nr. 96 din 10.08.2023
privind   scoaterea din evidenta fiscala curenta si trecerea în evidenta fiscala separata a
persoanelor fizice aflate in stare de insolvabilitate. 
Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
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Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare. 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura,  programe   de  dezvoltare,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia  juridica, de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  mai discute.
Domnul consilier Leonte Bogdan solicită informații despre cei propuși în acest proiect.
Domnul Primar spune că persoanele la care face referire proiectul de hotărâre vor fi urmărie fiscal
încă  5  ani  din  acest  moment,  nu  sunt  scutite  de  plata  impozitelor.  S-a  recurs  la  această  opțiune
deoarece sunt persoane ce nu pot fi găsite pentru a putea fi executate silit, sunt plecate prin țară și nu
se reușește identificarea adresei.
Domnul consilier Leonte Bogdan întreabă despre ce sumă este vorba.
Domnul Primar spune că este vorba despre suma de 20367, cea mai mare sumă fiind de 3199 și sunt
9 persoane. Sumele provin din amenzi. De exemplu pe numele unei persoane vin amenzi din toată țara
la 2, 3 săptămâni.
Domnul consilier Huci Ion întreabă dacă datoriile acestea vor fi scăzute.
Domnul Primar spune că nu,  persoanele respective vor  fi  urmărite  până se vor recupera sumele
datorate.
Se  întreabă  dacă mai dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind  scoaterea din evidenta fiscala curenta si trecerea
în evidenta fiscala separata a  persoanelor fizice aflate in stare de insolvabilitate , se  aprobă cu
14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

   Se  trece  la punctul patru  al  ordinei  de  zi :   Proiect  de   hotarare  nr. 97 din 16.08.2023
privind   analiza stadiului de înscriere a datelor în registrul agricol pentru trimestrul II
al anului 2023 şi stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi.
Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot   proiectul  de hotărâre privind  analiza stadiului de înscriere a datelor în
registrul agricol pentru trimestrul II al anului 2023 şi stabilirea măsurilor pentru eficientizarea
acestei activităţi, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la punctul cinci al  ordinei  de  zi: Proiect  de   hotarare  nr. 98 din 21.08.2023
privind   aprobarea   destinatiei volumului de masă lemnoasă pentru exploatare în anul
2023, din fondul forestier proprietatea comunei Ion Creanga, cuprins pe raza Ocolului
Silvic Roman.
Initiator Constantin Vasile – Viceprimarul.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .



C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. 
Domnul consilier Huci Bogdan spune că a văzut în proiect că la școală a fost alocată cantitatea de 80
mc, la primărie 79 mc și la schit 10 mc și propune a fi suplimentată cantitatea de lemne de la școală
deoarece se consumă cam 150 mc pe an.
Domnul Primar spune că la școala de la Recea va fi instalată centrală pe gaz metan.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că valoarea consumului de gaz va fi plătită din bugetul școlii.
Domnul Primar confirmă acest lucru și întreabă de cât ar fi necesar la școală.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că ar fi necesar 150 mc.
Domul Primar spune că nu este de unde acoperi această necesitate, va mai distribui de la primărie
către școală. Se covine la 95 mc la școală, 69 mc la primărie și 10 mc la schit. Deasemeni mai există
masă lemnoasă din afara  fondului forestier care va fi dată tot către școli și mai există și gazul metan la
Recea plus o mașină de lemne acolo. Întreabă dacă mai există lemn la școala de la Recea.
Domnul consilier Niță Liviu spune că a fost dus lemn din consficări și mai era 0,5 mc.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că mai are nevoie de lemn la școală.
Domnul Viceprimar spune că mai există un proiect de dezbătut privind masa lemnoasă provenită din
afara fondului forestier și va fi direcționat lemnul de acolo către școală.
Domnul Primar spune că lemnul provenit din confiscări va merge către școală, pentru că deja există o
adresă a Ocolului Silvic privind lemnul confiscat.
Domnul consilier Leonte Bogdan spune că tot lemnul conficat indiferent de proveniența lui, fond
forestier sau din afara fondului forestier, se dă către UAT-ul de pe raza căruia provine, si UAT-ul îl
distribuie.
Domnul Primar spune că tot lemnul conficat va merge la școală.
Domnul Viceprimar spune că deja există o cantitate de 3 mc dusă la școala de la Stejaru.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că să rămână 95 mc la școală, oricum consideră că 70 mc la
primărie sunt cam mulți.
Domnul  Primar spune  că  dacă  va  mai  veni  o  rectificare  bugetară  pe  final  de  an  se  va  încerca
instalarea de centrală pe gaz, una la școală și una la primărie. 
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă daca primărie nu funcționează pe gaz din această iarnă.
Domnul Primar spune că nu pentru că sumele necesare instalării unei centrale sunt necesare.
Domnul consilier Huci Bogdan propune instalarea centralei de la școala Recea la Primărie.
Domnul Primar spune că nu se poate pentru că este proiectul realizat pentru școala Recea. Deasemeni
la școala Recea angajatul care are grijă de centrală este cu jumătate de normă și încălzirea pe gaz va
ajuta pentru a se încadra în programul normal de muncă.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că va aștepta facturile la gaz și dacă sunt mari 2,3 mii lei pe
lună pentru o școală mică...
Domnul Primar spune că vor vedea în timp, dar crede că se va ieși mai bine cu centrala pe gaz.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că școala iese mai bine cu lemne pentru că sunt gratuite.
Domul Primar întreabă pe domnul consilier Leonte Bogdan dacă lemnul exploatat de UAT poate fi
vandut și banii obținuți pot fi utilizat pentru plata facturilor la gaz.
Domnul consilier Leonte Bogdan spune că se poate vinde lemnul și banii obținuți utilizați la plata
facturilor de gaz.
Domnul  Primar spune  că  anul  acest  va  fi  experimental  la  școala  Recea,  la  volumul  existent  de
încălzit cât se va consuma și cât se va plăti și comparat cu lemnul consumat și valoarea lui de vânzare.
Domnul consilier Leonte Bogdan realizează un calcul  estimativ la 200 mc de lemn vândut la o
valoare de 250 lei mc rezultă 500 mil și întreabă dacă o astfel de sumă este suficientă pentru plata
facturilor de gaz pe sezonul rece la școli.
Domnul  Primar spune  că  nu  știe  dar  e  de  verificat  în  această  iarnă.  Pentru  că  pentru utilizarea
lemnului  la încălzire  mai sunt  necesare și  alte consumabile,  drujbă,  uleiuri,  lanțuri,  muncă pentru
crăpat, depozitarea ...
Se  întreabă  dacă mai dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa discute .



Se  supune  la  vot   proiectul  de hotărâre  privind  aprobarea   destinatiei  volumului de masă
lemnoasă  pentru  exploatare  în  anul  2023 ,  din  fondul  forestier  proprietatea  comunei  Ion
Creanga , cuprins pe raza Ocolului Silvic Roman, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de
14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la punctul șase al  ordinei  de  zi .Proiect  de   hotarare  nr. 99 din 22.08.2023
privind   rectificarea  bugetului  local al  Comunei  Ion Creangă
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. 
Domnul consilier Leonte Bogdan solicită lămuriri.
Domnul Primar spune că  sunt  de plătit  sume către OCPI pentru programul național  de cadastru
sistematic, există o solicitare a școlii Ion Creangă de mutat niște sume de pe un articol pe altul, pe la
salariile angajaților s-a mai completat.
Se  întreabă  dacă mai dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind   rectificarea  bugetului  local al  Comunei  Ion
Creangă, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la punctul șapte al  ordinei  de  zi: Proiect  de   hotarare  nr. 100 din 23.08.2023
privind    aprobarea   Raportului   privind   activitatea   desfasurata   de   asistentii
personali ai  perosanelor  cu  handicap  grav, pe  semestrul I  al  anului  2023.   
Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu 
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu   doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre  privind  aprobarea  Raportului  privind  activitatea
desfasurata  de  asistentii  personali ai  perosanelor  cu  handicap  grav  , pe  semestrul I  al
anului  2023, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la punctul opt al  ordinei  de  Proiect  de   hotarare  nr. 101 din 24.08.2023
privind   aprobarea destinatiei volumului de masă lemnoasă , din tăieri  în vegetatie  din
afara  fondului  forestier,  de pe terenurile  aparținând domeniului public si privat al
Comunei Ion Creangă in  anul 2023 din tăieri  în vegetatie  din afara  fondului  forestier.
Initiator Constantin Vasile – Viceprimarul Comunei  Ion Creangă.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .



C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. 
Domnul consilier Leonte Bogdan întreabă dacă se știe ce volum de masă lemnoasă va rezulta din
aceste tăieri.
Domnul Viceprimar Constantin Vasile spune este nevoie de aprobarea Consiliulu Local anterior
demararii procedurii și nu stie care este volumul
Domnul consilier Leonte Bogdan întreabă estimativ.
Domnul Primar spune că acest  proiect  a demarat  ca urmare a solictărilor  venite din partea unor
cetățeni, sunt propuși a fi tăiati: un plop gata să cadă pe casa unui om, două răchiți la Grăjdeanu, 2
nuci. După aprobarea PHCL-ului și emiterea HCL-ului, aceasta va fi înaintată către Ocolul Silvic care
ulterior va veni în teren, va marca copacii și abia atunci va fi stabilit volumul.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă sunt 10 mc.
Domnul Viceprimar spune că sunt cu siguranță mai mult de 10 mc., dar nu se poate marca până nu
vine de la Direcția Agricolă acordul.
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu   doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind   aprobarea destinatiei volumului de masă 
lemnoasă, din tăieri  în vegetatie  din afara  fondului  forestier, de pe terenurile aparținând 
domeniului public si privat al  Comunei Ion Creangă in  anul 2023 din tăieri  în vegetatie  din 
afara  fondului  forestier, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la punctul nouă al  ordinei  de  zi  Proiect  de   hotarare  nr. 102 din 25.08.2023
privind   aprobarea   acordarii   unei  locuinte construite  in  Ion Creanga  de  catre
Agentia  Nationala  pentru  locuinte , destinate  tinerilor  si  familiilor  in  varsta  de
pana  la  35  ani ,  familiei  doamnei  Grigoraș Mihaela- Mădălina, domiciliată  in   satul
Ion Creanga , comuna  Ion Creanga , jud.  Neamt. 
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu   doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind aprobarea   acordarii   unei  locuinte construite
in  Ion Creanga  de  catre   Agentia   Nationala   pentru  locuinte  ,  destinate   tinerilor   si
familiilor  in  varsta  de  pana  la  35  ani ,  familiei  doamnei  Grigoraș Mihaela- Mădălina,
domiciliată  in   satul Ion Creanga , comuna  Ion Creanga , jud.  Neamt, se  aprobă cu  14 voturi
„pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la punct zece al  ordinei  de  zi:  Proiect  de   hotarare  nr. 103 din 28.08.2023
privind  abrogarea   H.C.L  nr.  82  din 30.06.2023 privind aprobarea vânzarii  prin
licitație  publică a unui  imobil,  teren cu  constructii , proprietatea  privată a  Comunei
Ion Creangă,  nr.  cadastral 52320 – Comuna  Ion Creangă
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .



C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. 
Domnul consilier Leonte Bogdan solicită lămuriri.
Domnul Primar spune că acest  proiect  este legat  de proiectul  următor.  Clădirea ce face obiectul
licitației  din HCL 82 la  momentul  trecerii  în domeniul  primăriei  era încadrată  ca si  clădire  fostă
Consumcoop,  la  o  nouă  intabulare,  dintr-o  eroare  cadastrul  s-a  realizat  pe  casă  socială.  Toată
procedura de licitație s-a realizat pe casă socială doar că la momentul la care s-a ajuns la juridic s-a
constatat că nu poate fi vândută pentru că are destinația de casă socială deși ea nu este casă socială.
Din aceste motive, trebuie revocată hotărârea, în proiectul următor va fi redenumită cu numele real de
clădire fostă Consumcoop, ulterior reluânduse procedura de licitație.
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu   doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind abrogarea   H.C.L  nr. 82 din 30.06.2023 privind 
aprobarea vânzarii prin  licitație  publică a unui  imobil,  teren cu  constructii , proprietatea  
privată a  Comunei  Ion Creangă,  nr.  cadastral 52320 – Comuna  Ion Creangă, se  aprobă cu  
14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la punctul unsprezece al  ordinei  de  zi: .   Proiect  de   hotarare  nr. 104 din
28.08.2023 Pentru  aprobarea  schimbarii  denumirii  imobilului,  teren cu  constructii ,
proprietatea  privată a  Comunei  Ion Creangă,  nr.  cadastral 52320 – Comuna  Ion
Creangă.
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu   doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind aprobarea  schimbarii  denumirii  imobilului,
teren cu  constructii , proprietatea  privată a  Comunei  Ion Creangă,  nr.  cadastral 52320 –
Comuna  Ion Creangă, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

În plus la ordinea de zi: 
Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi: Proiect  de   hotarare  nr. 105 din 14.09.2023
privind   desemnarea reprezentanților  Consiliului  Local  al  Comunei  Ion Creangă în
Consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale Comuna Ion Creangă, jud. Neamț
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. 
Se fac propuneri pentru membrii comisiei.
Domnul consilier Leonte Bogdan propune pe domnul consilier Cujbă Neculai.
Doamna conilier Cănărău Gabriela propune pe domnul consilier Chelaru Constantin.
Domnul  conailier  Năstase Neculai spune  că  propunerea domnului  Chelaru nu este  în  regulă,  el
nefiind prezent la ședință.



Domnul Primar solicită propunere din partea domnului Năstase.
Domnul Năstase propune pe domnul Iacoban.
Domnul consilier Iacoban refuză propunerea din lipsă de timp.
Se supun la vot primele două propuneri.
Pentru propunerea domnul consilier  Cujbă:  se  aprobă cu  13 voturi  „pentru„  din  totalul  de 14
consilieri  prezenti (d-l Cujba  se  abtine).
Pentru propunerea domnul consilier Chelaru:  se  aprobă cu  13 voturi  „pentru„  din  totalul de 14
consilieri  prezenti, 1 abținere, domnul consilier Năstase Neculai.

 Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind reprezentanților Consiliului Local al Comunei
Ion Creangă în Consiliul  de administrație  al Școlii  Gimnaziale Comuna Ion Creangă, jud.
Neamț, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi:  Proiect  de   hotarare  nr. 106 din 22.09.2023
Privind  aprobarea realizarii obiectivului de  investiții :,,Amenajare loc de joacă pentru
copii, Parc Tei, localitatea Ion Creangă, comuna Ion Creangă, Județul Neamț"
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. 
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă se realizaeză doar locul de joacă de la Parcul Tei și
când se va realiza cel de la școală.
Domnul Primar confirmă că este vorba doar despre locul de joacă de la parcul Tei, cel de la școală
este în lucru.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că dacă nu se realizează acum și parcul de joacă de la școală
nu crede că se va mai realiza.
Domnul Primar spune că următoarea ședință de Cl va fi pe 15 sau pe 16 octombrie și se aprobă
atunci și pentru locul de joacă de la școală.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că înțelegerea a fost să se facă amândouă o dată.
Domnul consilier Leonte Bogdan solicită mai multe informații legate de acest proiect.
Domnul Primar spune că este vorba de realizarea unui loc de joacă în parcul Tei, lângă terenul de
mini fotbal, în zona nucilor până în drumul de acces, 100 și ceva de mp, acoperiți cu tartan, mobilier
de joacă, se va realiza cu proiectare + execuție.
Domnul consilier Leonte Bogdan întreabă dacă rămâne calea de acces.
Domnul Primar spune că rămâne calea de acces și rămâne loc și de câteva locuri de parcare pe care le
are în vedere să le amenajeze.
Domnul consilier Leonte Bogdan spune că ar fi bine dacă s-ar realiza și calea de acces pentru că
trebuie făcută.
Se  întreabă  dacă mai dorește  cineva  să  discute.Nu  mai  doreste  nimeni . 

Se   supune   la   vot   proiectul   de  hotărâre  privind aprobarea  realizarii  obiectivului  de
investiții : ,,Amenajare loc de joacă pentru copii, Parc Tei, localitatea Ion Creangă, comuna
Ion Creangă, Județul Neamț", se  aprobă cu  13 voturi  „pentru„  din  totalul  de 14  consilieri
prezenti, 1 abtineri domnul consilier Huci Bogdan.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că se abține și că va face el proiect de hotărâre pentru locul de
joacă de la școală și va veni cu el la primărie.
Domnul Primar spune că nu a avut oferte concrete pentru locul de joacă de la școală și nu l-a propus
în această ședință dar că așteaptă proiect de la domnul consilier Huci și il va pune pe ordinea de zi de
la următoarea ședință pentru că vrea să le realizeze în acest an pe amândouă.



Domnul consilier Huci Bogdan spune că va face proiectul și-l va înregistra la registratură la primărie,
dacă s-a considerat că nu este oportun. El se aștepta ca cele două locuri de joacă să fie propuse odată.
Domnul Primar spune că daca consideră acest proiect inoportun doar că a ținut cont de propunerea
domnului consilier Huci Bogdan , se va se ocupa el de acest aspect.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că a solicitat o ofertă prin martie și ar fi trimis-o pe mail.
Domnul Primar spune că nu a primit nimic. Îl roagă să-și verifice mail-ul și se rezolvă.

Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi:  Proiect de   hotarare nr. 107 din 26.09.2023
privind aprobarea  Notei conceptuale,  Temă de proiectare    si devizul estimativ,  pentru
realizarea  obiectivului  de investitie «  Acostamente consolidate cu beton,  str.  Ion
Creangă, in lungime de 164 m, sat Ion Creanga, comuna Ion Creangă, județul Neamț»  
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. 
Domnul consilier Leonte Bogdan întrebă dacă este vorb despre o continuare, pentru că a văzut că s-a
facăut ceva.
Domnul Primar spune că rigolele au fost un proiect și urmează o altă achiziție pentru acostamente.
Domnul  consilier  Leonte Bogdan întreabă dacă acostamentul  se  referă  la  partea  dintre  rigolă  și
astfalt.
Domnul Primar confirmă.
Domnul consilier Huci Ion întreabă dacă șanțul se oprește în punctul în care se află acum.
Domnul Primar spune că se va continua în proiectul cu asfaltarea drumurilor,  care sunt acum în
derulare.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă și podețul va intra în proiect.
Domnul Primar confirmă.
Se  întreabă  dacă mai dorește  cineva  să  discute.Nu  mai  doreste  nimeni . 

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind aprobarea : Notei conceptuale,Temă de proiectare
si devizul estimativ, pentru realizarea obiectivului de investitie « Acostamente consolidate cu beton,
str. Ion Creangă, in lungime de 164 m, sat Ion Creanga, comuna Ion Creangă, județul Neamț», se  
aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi:  Proiect  de   hotarare  nr. 108 din 26.09.2023
Privind  aprobarea  Notei  conceptuale,  Tema  de  proiectare  și  documentația  tehnico-
economică aferente obiectivului de investiție : Imbunătățire sistem de încalzire Scoala
Primară Recea, comuna Ion Creangă, județul Neamț  prin achiziția  centrala termică  pe
gaze naturale (inclusiv proiectare, achiziția, montare si accesorii, avizare ISCIR)
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa discute .



Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale, Tema de proiectare
și documentația tehnico-economică aferente obiectivului de investiție: Imbunătățire sistem de
încalzire Scoala Primară Recea, comuna Ion Creangă, județul Neamț  prin achiziția  centrala
termică  pe gaze naturale (inclusiv proiectare, achiziția, montare si accesorii, avizare ISCIR),
se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi:  Proiect  de   hotarare  nr. 109 din 26.09.2023
privind aprobarea Documentatie de Avizare A Lucrarilor De Interventii (DALI), a 
documentației tehnico-economice aferente obiectului de investiție „Reabilitarea 
Împrejmuire Cămin Stejaru, Sat Stejaru, Comuna Ion Creangă, județul Neamț„
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  doreste  nimeni  sa discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind aprobarea Documentatie de Avizare A Lucrarilor
De Interventii  (DALI), a documentației tehnico-economice aferente obiectului de investiție
„Reabilitarea Împrejmuire Cămin Stejaru, Sat Stejaru, Comuna Ion Creangă, județul Neamț„,
se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.
Se trece la următorul punct pe ordinea de zi: două cereri din partea cetățenilor.
Prima cerere din partea domnului Toma Constantin încadrat în grad de handicap accentuat, prin
care solicită un ajutor constând în lemne de foc deoarece singura sursă de venit este în sumă de 449
lei.
Domnul Primar spune că este un om bolnav, care nu se poate mișca și nu se poate întreține singur,
care nu are pe nimeni, singurul sprijin era mama care a decedat. Mai este ajutat de către vecini.
Doamna consilier Cănărău Gabriela spune că ar trebui făcută solicitare de pensie de urmaș prin
asistența socială.
Domnul Primar spune că deja s-a ocupat de acest aspect și se așteaptă răspunsul. Propune 2 mc de
lemn pentru foc, din afara fondului forestier sau din confiscări.
Domnul consilier Leonte Bogdan sugerează și înscrierea lui la ajutorul de încălzire.
Domnul Primar spune că va trebui să pună pe cineva să se ocupe de acest aspect, deasemeni adaugă
faptul că s-a încercat internarea într-un centru de adulți prin DGASPC dar este pe lista de așteptare.
Fratele lui ar vrea să-l ia în Polonia dar acolo nu beneficiază de nimic și nici el nu vrea să meargă.
Doamna consilier Cănărău Gabriela solicită domnului Primar informații cu privire la Casa Socială
de la Izvoru.
Domnul Primar spune că în momentul de față se lucrează la amenajarea curții, parcare, alei, gard,
rigole de scurgere. S-a realizat o recepție parțială.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că se cheltuie bani pe această casă socială și nu va avea nici o
utilitate așa cum nu are nici centrul medical din Ion Creangă deoarece este centru medical la Cotu
Vameș care nu este utilizat la capacitate maximă. Poveastea cum că va fi preluat de către Consiliul
Județean nu se va întâmpla prea curând.
Domnul Primar spune că este mai optimist în această privință.
Domnul consilier Huci  Bogdan întreabă dacă din suma de 30 mii  lei  alocată pentru schimbarea
instalației electrice de la școală a mai rămas ceva sau atât a costat toată lucrarea.
Domnul Primar întreabă pe domnul Viceprimar dacă s-a realizat recepția la lucrare.
Domnul Viceprimar spune că da.
Domnul Primar spune că nu poate răspunde la această întrebare pentru că nu este la curent. Solicită
răgaz să se informeze și va furniza un răspuns.



Domnul Huci Bogdan solicită dacă au rămas bani din respectiva sumă să-i fie alocați vreo 5 mii și
ceva de lei pentru verificarea instalație electrice. În mare parte instalația electrică nu este conformă și
două clădiri nu vor avea aviz pentru ele.
Domnul Primar spune că va verifica și să facă achiziția pe primărie.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că verificările sunt efectuate numai trebuie plătite către firma
care a executat lucrarea la primărie. La bugetul școlii nu mai sunt bani în prezent și nu poate achita.
Domnul  Primar spune  că  va verifica  domnul  Viceprimar  la  contabilitate  care  este  suma rămasă
disponibilă și va hotărâ în consecință.
Se supune la vot cererea domnului Toma pentru 2 mc lemne,  se  aprobă cu  14 voturi  „pentru„  din
totalul de 14  consilieri  prezenti.
A doua cerere este a doamnei Chiuariu Valerica, sora defunctului Țigănescu Nicolaie, care solicită
un ajutor de înmormântare.
Se supune la vot cererea, se  aprobă  acordarea  sumei  de 1000 lei  ptr  ajutor  de  înmormântare cu  14
voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.
In  continuare  se  trece  la  ultimul  punct  al  ordinei  de  zi: 
Intrebari si  interpelari. Se înscriu:
Consilier Huci Ion
Consilier Petrache Gabriel
Consilier Cănărău Gabriela
Domnul consilier Huci Ion spune că pe strada Salcâmului s-a asfaltat din cauza unei grădini ieșite cu
cel puțin 1 m în afara proprietății nu se poate intra cu mașini mai mari.
Domnul Primar spune că va verifica cadastrul și va trimite comunicare acasă și se va proceda în
consecință.
Domnul consilier Huci Ion mai spune că dacă se rezolvă cu gardul trebuie mutat și atâlpul de la
telefoane care se află în colțul gardului.
Domnul consilier Petrache Gabriel spune că vrea să facă o scurtă analiză a ședinței de astăzi și face
o  analogie  între  dezacordul  domnului  Năstase  privitor  la  alegerea  consilierilor  în  consiliul  de
adminitrare al școlii, adică dacă consilierul propus nu este prezent nu i se pare normal să fie ales, la fel
consideră că dacă nu a primit informațiile legate de ședință nu poate să fie de acord cu ședința.
Domnul Primar spune că sunt colegi de peste 3 ani de zile în consiliul local, unii sunt colegi mai de
demult,  și  consideră că trebuie căutată calea legală de rezolvare a tuturor problemelor. Accesul la
informație nu a fost îngrădit pentru nimeni, cât este el primar va exista o permanentă comunicare în
ceea ce privește intresele comunei și a cetățenilor. Poate fi acuzat de orice dar nu de faptul că nu este
transparent în manadatul de primar.
Domnul Petrache Gabriel spune că a fost sau nu intenție lipsa materialelor, de acum a trecut.
Domnul Primar spune că nu a fost cu nici o intenție ba poate aduce el acuzații că situația a fost lăsată
anumea să degenereze numai pentru a crea un conflict în ședință. 
Doamna consilier Cănărău Gabriela întreabă despre proiectul prima racordare la apă și canal.
Domnul  Primar spune  că  sunt  mai  bine  de  două  luni  decând  a  semnat  la  Arasacis  acordul  de
colaborare, sunt multe primării pe lângă cea din Ion Creangă, se va informa în ce stadiu s-a ajuns. A
mai  întrebat  la  Arsacis  și  I  s-a  spus că  e depus la finanțare  prin PNNR,  liderul  de  asociere  este
ApaVital.  Cei  din urmă vor primi finanțarea și  beneficiri  sunt  cei  171 de cetățeni  ai  comunei.  O
informație pe care o poate furniza concret domnul Primar este legată de proiectul de gaz pentru care
ieri  s-a  dat  ordin de ministru și  prin  care  Comuna Ion Creangă a  primit  buget  13 mil  lei  pentru
terminarea  lucrărilor.  Contractul  nu  este  semnat  dar  sunt  pregătite  toate  documentele  necesare
finalizării acestui demers, urmează a fi încărcate pe site. Dacă se mai cer clarificări, se rezolvă și după
ce e totul Ok, se va merge la Minister pentru semnarea contractului. Ulterior se va realiza o strategie
pentru realizarea rețelei de gaz pe străzile unde se va asfalta.
Domnul consilier Huci Ion întreabă dacă se va mai lucra ceva în această toamnă pentru că multă
lume așteaptă.
Domnul Primar spune că da.
Domnul Viceprimar spune că se va realiza rețeaua pe strada Pitei, apoi pe strada Stefan Cel Mare.
Domnul consilier Huci Ion spune că pe strada Cramei sunt multe solicitări.
Domnul Primar spune că sunt mai multe străzi unde se va realiza rețeaua de gaz pentru ca mai apoi
să fie asfaltate.



Doamna consilier Cănărău Gabriela aduce în discuție situația unei familii cu 3 copii, 2 la gradiniță,
unul la școală, nu sunt căsăstoriți legal, soțul lucrează dar nu au unde să locuiască.
Domnul Primar întreabă ce vârstă au.
Doamna consilier spune că nu se încadrează la locuinte ANL pentru că ea are sub 35 ani dar nu
lucrează iar el are peste 35 ani chiar dacă lucrează.
Domnul Primar întreabă cum se numesc.
Doamna consilier Cănărău Grabriela spune că pe ea o chiamă Ispas Lavinia și pe el Carp Ștefan. În
acest moment locuiesc într-o bucătărie de câțiva mp, cu un nailon pe acoperis.
Domnul Primar întreabă dacă au rude pe aici și ce vârste au copii.
Doamna Cănărău Gabriela spune că doamna are mama bolnavă de cancer și copii au vârste de 7, 6
și 5 ani. Mai spune că mama se ocupă de copii, îi aduce la școală, dorește să-i integreze. A sunat pe
preotul Daniel în idea că se poate pune la dispoziție casa parohială.
Domnul Primar spune că dacă mâine aduce copii la grădiniță să treacă și pe la primărie să discute cu
ea și să vadă ce acte au. Cel mai important la momentul actual sunt copii și condițiile lor de trai.
Solicită doamnei consilier să o trimită mâine dimineață pe doamna până la primărie.
Domnul consilier Niță Liviu aduce în discuție situația populație care beneficiază de tichete de lemne
din a căror valoare pot cumpăra de pe Dedeman o mână de lemne, nici măcar 1 mc. Totuși domnul
consilier a discuta cu un cetățean care a spus că a achiziționat de la un pădurar, cu bon de casă și a
decontat suma de pe tichete prin poștă. Întreabă pe domnii consilieri dacă informațiile sunt reale și
dacă se pot aplica și pentru alti cetățeni.
Domnul consilier Leonte Bogdan spune că poate oferi jumătate din informație. Din partea Ocolului
Silvic lemnele se eliberează cu bon și factură, decontarea tichetele se face prin Oficiile Poștale care fac
acest lucru. De exemplu oficiul postal din Piatra Neamț decontează acest tip de tichete.
   Se  intreaba  daca mai  doreste  cineva  să discute pe  marginea  ordinei  de  zi. Nu mai dorește
nimeni să i-a cuvântul.
   Domnul  președinte  de  sedintă, declar  închise  lucrările  de  astăzi  ale  ședinței.
   Drept  pentru  care  s-a  incheiat  prezentul  proces-verbal.
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